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Informacja o Przedszkolu numer 206  

w tekście łatwym do czytania i rozumienia 

 

Gdzie jesteśmy? 

Przedszkole numer 206 jest w Warszawie przy ulicy Franciszkańskiej 7. 

 

Wejście od ulicy Franciszkańskiej        Wejście od strony tarasu 

Wejście do przedszkola jest od strony ogrodu.  

Do furtki dochodzimy od lewej strony budynku.  

Przy furtce jest dzwonek. 
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Furtka wejściowa od strony ogrodu 

Kiedy wejdziesz do budynku przedszkola, za szatnią jest gabinet dyrektora.  

Tu do sekretariatu przynosimy pisma, dokumenty, ustalamy terminy spotkań. 

 

Gabinet dyrektora 

Co robi Przedszkole numer 206? 

Przedszkole numer 206 w Warszawie jest przedszkolem publicznym. 

Przedszkole publiczne to takie, do którego mogą chodzić wszystkie dzieci. 

Przedszkole publiczne to takie, za które nie trzeba płacić.  

Za przedszkole publiczne odpowiada gmina lub miasto. 

W przedszkolu zajmujemy się edukacją czyli nauką,  

wychowywaniem i opieką nad dziećmi od 3 do 6 roku życia. 

 

Przedszkole czynne jest od poniedziałku do piątku, od 1 września do 30 czerwca. 

W czasie wakacji przedszkole ma dyżur wakacyjny w terminie ustalonym  

przez organ prowadzący czyli przez miasto Warszawa. 

W przedszkolu zatrudnieni są nauczyciele  

z właściwymi kwalifikacjami czyli umiejętnościami do pracy z dziećmi  

oraz różni ważni specjaliści, którzy pracują z dziećmi.   
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Sale dziecięce:  

Na parterze są dwie sale dla dzieci młodszych,  

na piętrze są dwie sale dla dzieci starszych oraz sala gimnastyczna.          

 

Sala i łazienka Grupy 1  

 

Sala i łazienka Grupy 2 

 

Sala i łazienka grupy 3 
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Sala i łazienka grupy 4 

 

Sala gimnastyczna 

Przedszkole ma własną kuchnię, w której przygotowywane są smaczne posiłki. 

 

Kuchnia i przykładowy posiłek 
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Przedszkole ma duży ogród, w którym odbywają się zabawy,  

zajęcia edukacyjne i sportowe oraz imprezy rodzinne. 

 

 

Ogród 

 

Co lubią robić dzieci?  

1. Działać plastycznie 

Dzieci w przedszkolu codziennie działają plastycznie  

– rysują, malują i lepią z plasteliny. 

2. Eksperymentować 

Kiedy mówimy, że dzieci w przedszkolu eksperymentują, oznacza to, że  

samodzielnie wykonują proste doświadczenia i zabawy badawcze, które pozwalają im 

poznawać świat przez działanie, obserwację i odkrywanie nowych rzeczy.  

3. Uczyć się  

4. Ćwiczyć 

5. Tańczyć i śpiewać 

6. Bawić się w teatr 

7. Wychodzić na spacery i wyjeżdżać na wycieczki 

8. Uczestniczyć w działaniach z rodzicami 
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Zabawy, przedstawienia, wycieczki i warsztaty 

 

Jak się z nami skontaktować? 

1. Telefonicznie: 22 831 37 05 

2. Mailowo: na adres: p206@eduwarszawa.pl  

3. Listownie: na adres:  

Przedszkole numer 206,  

mailto:p206@eduwarszawa.pl
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ulica Franciszkańska 7 

, 00-233 Warszawa  

4. na adres e-doręczenia: AE:PL-12364-67126-IJUSA-18 

5. Osobiście:  

możesz przynieść pismo do sekretariatu przedszkola  

w godzinach od 7.00 do 15:00. 

6. Internetowo dla osoby Głuchej posługującej się Polskim Językiem Migowym  

z usługą tłumacza on-line, za pomocą komputera z przeglądarką internetową  

i kamerką-  

link na stronie internetowej:   

https://tlumacz.migam.org/warszawa-przedszkole-nr-206-franciszkanska-7. 


